
Bodrogi Bau: meggyengült a motiváció 

A Bodrogi Bau-Szentesi VK OB I-es férfi vízilabdacsapata jó ısz és gyenge tavasz 
után kiharcolta az elitben maradást. Tóth László vezetıedzı szerint az 
együttesben az anyagi gondok, az uszodaproblémák és a sérülések, betegségek 
miatt helyezések maradtak. 

A Bodrogi Bau-Szentesi VK férfi vízilabdacsapata a 11. 
helyen zárta a pontvadászatot, ezzel megırizte OB I-
es tagságát. Tóth László vezetıedzı a bajnokság 
elıtt a legjobb nyolcba várta tanítványait, ez fıként 
a gondokkal, sérülésekkel, betegségekkel terhelt 
tavasz miatt nem valósult meg. 
 
– Az utolsó mérkızés nemcsak a gyızelem, az idıpont 
miatt is emlékezetes – közölte Tóth László –, este 9 
órakor játszottunk a Szınyi úti uszodában az UTE-val. 
Sajnos több neves, nagy hagyományokkal rendelkezı 
fıvárosi klub is olyan kényszerhelyzetbe került, hogy 
akkor és ott játszik, ahol olcsóbb, ahol tud, ez szülhet extrém kezdési idıpontokat. 
Egyesületek igen, a sportág nincs végveszélyben: sok fiatal, tehetséges gyerek 
pólózik. 
 
A bennmaradást pozitívumként értékelte a szakember, de rögtön hozzátette: az 
anyagi és az uszodagondok, valamint a bajnoki hajrában jelentkezı sérülések, 
betegségek (például Éles Vilmos és Józsa Tibor) miatt helyezések maradtak az 
együttesben. Optimális esetben megvalósulhatott volna az általa kitőzött cél, a 
legjobb nyolc közé kerülés. Tavasszal ehhez önmagukat is le kellett volna gyızni, a 
fontos meccsekre „lebontani" a pszichikai korlátokat. A bajnokság második felére 
meggyengült a motiváció, mert állandóan az anyagi nehézségekkel (fizetések 
csökkentése, elmaradása) és azzal szembesültek a játékosok, hogy nem 
gyakorolhatnak az uszodában – fogalmazott Tóth. 
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
hírekrıl! E-mailemre levél érkezik, 
amelyben megerısítem a 
feliratkozást. 

 

 
 

 

Milyen a legutóbbi hírlevél?  

Hírlevél feliratkozás

név

e-mail cím

OK

1. oldal, összesen: 3Szeged - delmagyar.hu

NetSzemle archívumhttp://www.delmagyar.hu/_print.php?&block=_article&cid=2221226



 
– Egyénileg nem emelnék ki és marasztalnék el senkit, mindig csapatban 
gondolkodom, az a legfontosabb, hogy a teljesítményével ki mennyire van hasznára 
az együttesnek. Az már biztos, hogy Turzai Gábor Szegedre, a Betonhoz távozik, a 
többi srácról nincs információm, de a nem szentesi kötıdésőek valószínőleg távoznak. 
Bizonytalan, milyen kerettel kezdhetjük a következı bajnokságot, pedig a legnagyobb 
erısítés az lenne – igazolásra nem gondolhatunk –, ha együtt maradna a csapat, és 
folytathatnánk az egy éve megkezdett közös munkát – zárta gondolatait Tóth László. 
 
Győjtik a pénzt 
 
A felnıtt férfi vízilabdacsapat éves költségvetése mintegy 25 millió forint, vagyis 100 
ezer eurót sem tesz ki. Jelenleg Molnár Zoltán klubelnök vezetésével gızerıvel folyik 
a büdzsé győjtése, elıteremtése: számítanak arra, hogy a társasági adóval 
kapcsolatos törvényt jóváhagyja az Európai Unió, de komoly fıszponzort is keresnek, 
megcélozva cégeket, vállalkozásokat. A helyzet nem könnyő, de a megszőnés nem 
fenyegeti a szentesi férfi vízilabdát – közölte Bocskay István elnökségi tag. 

Kapcsolódó cikkek 

Szentes: így ki lehet kapni  
Tóth László edzı elégedett: 10. helyen a Szentes 
Edzések, labda nélkül - idegenben kezd a Bodrogi Bau Szentes 

Tóth László edzınek (a kép elıterében elırehajolva) nem volt könnyő motiválnia csapatát.  
Fotó: Karnok Csaba

A rovat legfrissebb cikkei A nyitóoldal témái 

Egy napon születtek a testvérpár 
gyermekei
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Színlelt energiaital-üzlet: 123 milliós csalás

Frontális ütközés a Dorozsmai úton

hirdetés   

Vásároljon E-jegyet 
a Tisza Volán 
járataira 

Fantázia 
Függönyszalon - ha 
számít, hogy szépít 
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